
Notulen vergadering contactcommissie 12-10-2022 
 
Aanwezig 
 
leden contact commissie  Jan Tabak, Stefan Letschert, Lynde 
      Schot en Marcelle Overduijn 
wethouder     Rolf van Wanrooij 
wegbeheerder    Luuk Brouwer 
redaktie wijdewormer journaal Roy Buijze 
l 
26 buurtbewoners 
 
1. Opening 
 
Om 20.00 uur wordt iedereen welkom geheten. Vanwege enkele nieuwe 
gezichten beginnen we met een voorstelronde met de naam van de 
aanwezige en de straat waar de persoon woonachtig is. 
 
De contactcommissie zou er graag nog 1 lid bij hebben. Liefst iemand van de 
Nooder-of zuiderweg. 
 
Er waren wat vragen binnengekomen bij de contactcommissie. 
 

• Aarde bij de Afrit van de A7 naar Wijdewormer. Dit is tijdelijke opslag 
van dijkklei. Gaat op termijn weer weg. 

• AED Dorpshuis is naar buiten verplaatst in een verwarmde kast. Er zijn 
nu 3 openbare AED’s in het dorp. Voor een ieder die dat wil komen er 
reanimatie cursussen. Dit is in het verleden altijd geweest maar is 
gestopt. Wordt weer opgepakt door de Gemeente. 

• Afsluiting van de Noorderweg van 17-10 tm 13-11. Het asfalt wordt 
vernieuwd, snelheidsbeperkend maatregelen aangelegd en 
parkeermogelijkheden vernieuwd. De eerste week is het mogelijk om 
door de woonwijk te rijden en dan achter de werkzaamheden weer de 
Noorderweg op te rijden. Tweede week zal dit niet meer mogelijk zijn. 
Na 16.30 uur zal alles weer bereikbaar zijn voor auto’s. Fietsers en 
voetgangers kunnen ook overdag gebruik maken van de Noorderweg 
maar zullen wellicht even moeten afstappen. Alle omwonenden hebben 
een brief hierover gekregen. 

• Jaarvergadering van B&W is mogelijk in januari 2023. Zodra er een 
datum bekend is wordt dit gepubliceerd in het WWJ. 

 
 
2. Update lopende zaken 
 



• Rioolproblematiek Tjadenweg en Hallerweg 
Er is een brief aan de bewoners geweest dat de overlast opgelost zou 
worden. Eind september zijn ze bezig geweest om in de steeg bij de 
Tjadenweg/Hallerweg en op de Tjadenweg een overloop te maken. Er 
moeten nog meer werkzaamheden worden uitgevoerd maar door 
leveringsproblemen is dit uitgesteld. De overstort zal dan worden aangepakt. 
De gemeente wil dit pas doen als de eerder genoemde wegwerkzaamheden 
op de Noorderweg zijn afgerond, zodat de bewoners niet teveel overlast 
hebben van alle werkzaamheden. Diverse bewoners geven aan dat dit al 6 
jaar aan de gang is en dat het zo niet langer kan. Tevens wordt er gevraagd 
welke van de 3 opties die in de brief stonden worden aangepakt. Zoals het er 
nu naar uitziet worden 2 van de 3 opties uitgevoerd. Rolf zal navragen 
wanneer de werkzaamheden zullen zijn en zal een datum doorgeven 
wanneer dit is. 
 

• Groen voetpad onderhouden 
Jan heeft contact gehad met de groenvoorziening van de gemeente. De 
Gemeente besteedt dit werk vaak uit. Doordat het gemeld is zullen zij er op 
letten en heeft het de aandacht. 
Voetpad herstel is gebeurd, is meegenomen in de planning. 
Jan en Rolf geven aan dat wanneer er digitale melding wordt gedaan bij de 
Gemeente wanneer er iets moet gebeuren, het bij de juiste afdeling terecht 
komt en er wat aan gedaan wordt. 
Aantal bewoners geeft aan dat met veel van hetgeen zij gemeld hebben, 
niets gedaan wordt. Als het digitaal wordt doorgegeven dan wordt het 
geregistreerd en blijft de melding open staan wanneer er niets mee gedaan 
wordt en dan wordt de desbetreffende ambtenaar erop aangesproken. 
Digitaal melden dus! 
 

• Grastegels Jisperdijk 
Lynde geeft aan dat er een aannemer heel ijverig was begonnen maar dat 
het toch meer werk was dan dat hij had voorzien. Hoogheemraadschap geeft 
aan dat het dit jaar nog wordt gedaan. 
Er zijn verder op de dijk diverse grastegels met een verhoging erin. Dit is om 
te verhinderen dat auto’s hier over rijden en het als wegdek gebruiken. 
Doordat de dijk erg smal is rijden de auto’s en de tractoren er omheen en 
schiet het z’n doel voorbij. 
Lynde gaat weer contact opnemen met Hoogheemraadschap. 
 

• Ontwerp berging vuilnisbakken bij restaurant Mario 
Stichting Cultuur Historie Wijdewormer is bezig met een ontwerp voor een 
berging. Deze is binnenkort klaar. 



Er wordt gevraagd of er rekening wordt gehouden met het zicht vanaf de 
Neckerstraat. Jan geeft aan dat de berging een stuk verder de dijk op komt 
waardoor het zicht niet belemmerd wordt. 
Er wordt ook opgemerkt dat veel automobilisten voorrang nemen als zij vanuit 
de uitrit van de Neckerstraat komen. Zij hebben echter geen voorrang. 
Kunnen de haaientanden weer terug wordt gevraagd. Luuk heeft dit 
genoteerd en gaat dit na. 
 
 
 
Wijkbudget 
 
 

1. Natuur uitkijkpunt 
 
Sjaak Mol kwam met het idee voor een vogelspotplaats aan het begin van de 
Jisperdijk. Lynde is hier mee bezig geweest. Hoogheemraadschap is niet 
enthousiast. Een dergelijke plaats moet ook onderhouden worden. In de dijk 
willen ze ook geen werkzaamheden verrichten. Lynde heeft ook gevraagd of 
er een mogelijkheid was om een extra parkeerplaats te maken zodat mensen 
daar dan konden staan maar hier wilden ze ook niet in mee. Ze gaven aan 
dat de vogels er nu zitten maar dat het niet zeker is dat ze blijven. 
Op de Oosterdwarsweg zitten ook vogels en daar heb je goed uitzicht op ze. 
Lynde gaat het nog een keer proberen maar geeft het weinig kans. 
 

2. Speltafel 
 
Er is gevraagd of het mogelijk is om een speltafel in de wijk te plaatsen. 
Iedereen vindt dit een leuk idee. Er is een oproep geweest in WWJ voor een 
locatie. Bewoners hadden aangegeven dat het plein op de De Grootweg 
misschien een optie is maar door de jeu de boules banen die daar zijn 
aangelegd is hier geen ruimte voor de tafel geven aanwezigen aan.  
Een andere optie zou wellicht de speeltuin bij 1456 zijn. Rik is hier 
enthousiast over. Ze gaan hier verder mee. 
 

3. Skate/fietspark 
Dit vinden een hoop bewoners een heel leuk idee, vooral voor de wat oudere 
kinderen. In Wormer is een dergelijk klein park onlangs vernieuwd, hier kan 
Neck informatie opvragen. Veel hangt af van de beschikbaarheid van de 
locatie. Er wordt een voorstel gedaan voor de ingang van Neck-Zuid. Kosten 
zijn afhankelijk van de grote van de baan maar je moet toch al gauw denken 
aan meer dan € 40.000,-. De initiatiefnemers van dit project nemen het verder 
over en houden ons op de hoogte. 
 

4. Bloembakken 



 
Voorgaande jaren waren er 3 Piramides met (bloeiende) planten. Er is 
gekeken of dit afgestemd kan worden met een lokale ondernemer. Maar dit is 
helaas niet gelukt, doordat de kosten te hoog uitkwamen. Hierdoor is het tot 
dusverre bij hetzelfde bedrijf gebleven als voorgaande jaren. Zij nemen ook 
de verzorging van de bloembakken compleet op zich. 
Bert meldt dat de brug ook een mooie plek is voor een dergelijk bloembak. 
Lynde  gaat kijken of dit mogelijk is.  
Naar aanleiding van een vraag van de CC aan Ali Smit of de gemeenteraad 
het dorp wil opfraaien, vraagt ze of het mogelijk is om samen met de 
gemeente en bijv het Clusius College bloembakken in het hele dorp te 
plaatsen met tulpen. In Purmerend was dit een initiatief van de basisscholen. 
Er zou ook een wedstrijd van gemaakt kunnen worden, wie heeft de mooiste 
bloembak. Er wordt wel aangegeven dat geraniums sterker zijn en dus ook 
langer staan dan tulpen. 
 

5. Aanzicht 
 

Wanneer je Neck in komt rijden vanaf Karwei en de Neckslag dan ligt er veel 
vuil in de sloten o.a. winkelwagens en autobanden. Het onderhoud van de 
sloot valt onder hoogheemraadschap (HHNK). Dit gebeurt eens in de 7 jaar. 
Luuk gaat dit opnemen met HHNK om te kijken of zij hier eerder iets aan 
kunnen doen. 

 
6.  Glasvezel 
 

Rolf is in contact met PWN en vervolgens deltafiber gekomen doordat de 
waterleiding vervangen moest worden. Hij dacht dat er dan wellicht ook gelijk 
een glasvezelkabel de grond in kon. PWN geeft aan dat dit niet kan, er moet 
minimaal een meter tussen zitten. 
Rolf heeft gevraagd wat de mogelijkheden zijn in ons landelijk gebied. In de 
week van 18 oktober komt Deltafiber met een voorstel waarbij zij rekening 
houden met oude problemen. Een optie zou zijn om de glasvezel onder de 
bomen door te leggen en anders onder de percelen maar dan moet dit 
gedoogd worden. Hopelijk komt hier wat uit. Dit loopt al 20 jaar! 
 
 
3. Verkeer 
 

• Kruispunt ingang Neck Zuid/Bushalte 
 
Stefan heeft veel reacties gehad over het ontbreken van voet-en fietspaden 
vooral bij Neck-Zuid. Helaas zijn er vanavond geen bewoners van Neck Zuid 
aanwezig en Stefan weet niet precies wat hun voorstellen waren. 



Er wordt gevraagd of het mogelijk is om voet-en fietspaden te onderzoeken 
vanaf Neck-Zuid en het dorp en dan tot aan de stokkenbrug/station 
Weidevenne omdat van deze route veel gebruik wordt gemaakt. 
Stefan vraagt aan Luuk of het mogelijk is om samen met een aantal 
bewoners een afspraak met hem en het HHNK te maken om het e.e.a. te 
bespreken o.a. ook de verlichting. Luuk geeft aan doordat het om een 
buitengebied gaat HH geen extra verlichting wil plaatsen. Dit komt de 
verkeersveiligheid niet ten goede. Rolf geeft aan dat in 2023 ze gaan kijken 
naar gemeentelijke verkeers-en vervoersplan. In de daarop volgende 2 a 3 
jaar moeten er dan een aantal zaken worden aangepakt. Dit moet integraal 
worden opgelost. 
Bij de bocht van Neck-Zuid werd de bocht vaak afgesneden waardoor er nu 
witte drempels zijn geplaatst maar deze zijn er ook al weer uitgereden. Er 
wordt gemeld dat de bocht te haaks is, waardoor grote voertuigen de bocht 
niet goed kunnen nemen. Hier zal bij het gemeentelijke vervoers-en 
verkeersplan ook naar gekeken worden. Zodra er meer over bekend is zal 
Rolf dat delen met ons. 
 

• Stoeprand oversteekplaats OBS Wijdewormer 
 
Veel automobilisten gaan over de stoeprand bij Noorderweg 158A bij de 
oversteekplaats. Onderzocht gaat worden of er mogelijkheden zijn dit te 
voorkomen. 
 
Als de drempel/punaise tegenover OBS Wijdewormer in de weg wordt weg 
gehaald dan zal er weer te hard gereden worden. 
Het is een 30 km zone maar ook nu rijden automobilisten vaak te hard. 
Wanneer de parkeerplaatsen vol staan dan is het stuk na de oversteekplaats 
richting Zaandam erg krap. Wanneer iedereen zich aan de snelheid houdt, 
kunnen de auto’s naast elkaar rijden. 
 
4. Ingekomen stukken 
 
Energie 
 
Stefan gaat na wat er voor het dorp gefaciliteerd kan worden. Wat is het 
budget? Er zal misschien een informatieavond komen in november in 1456 
met de bewoners en verenigingen. Rolf geeft aan dat het nu al mogelijk is om 
een kleine tegemoetkoming te krijgen van de gemeente voor kleine 
maatregelen. Er zijn 5 (kleine) energie besparende producten zoals o/.a. 
tochtstrips en een brievenbusborstel. Er is ook een webinar geweest over 
verduurzaming van de woning. Deze kan nog worden terug gekeken. Tevens 
is er het mogelijk om in aanmerking te komen voor een duurzaamheidslening. 



Misschien kunnen er grotere projecten worden aangepakt en zou er in de 
toekomst een energiecooporatie kunnen worden opgericht. Hier worden 
gegadigden voor gevraagd. 
Voor kleine windmolentjes op eigen terrein geeft de gemeente geen subsidie. 
Op de Jisperdijk is ook nog het probleem dat ze dicht bij het Jisper-en 
Wormerveld zitten en dat dit onder regime ligt. Hierdoor mogen de 
windmolens niet groter zijn dan 15 meter. Zonnepanelen kunnen ook niet op 
de dijk. 
 
Neck-Oost 
 
Twee jaar geleden is er een ontwerpplan geweest over de provinciale weg en 
de Neckerstraat. Hier werd de gebeidsvisie is meegenomen waaronder 
kleinschalige woningbouw. Op de plaats van de plaatwalserij zouden dan 
appartementen komen. Dit stuk grond is van de gemeente zelf. Is dit nog aan 
de orde? Diverse partijen zoals de contactcommissie, eigenaar van de grond 
en Neckslag zijn gevraagd naar hun ideeën. 
Rolf geeft aan dat hier over gesproken is tijdens het collegeprogramma. In 
november komt er een rapport waarin dit verder wordt besproken. 
 
5. Rondvraag 
 
 

- Struik op de Tjadenweg-Noorderweg is te hoog waardoor het uitzicht 
belemmerd wordt. Er is een nieuwe medewerker op groenbeheer. 
Volgende vergadering uitnodigen. 

 
- Wordt aangegeven dat het niet altijd lukt om zaken voor elkaar te 

krijgen bij de gemeente. Hier is de contact commissie voor! Wanneer 
men er zelf niet uitkomt met bijvoorbeeld de gemeente, kan de contact 
commissie er naar kijken. 

 
- School klaagt ook over riool overlast. 

 
- Er is budget van het oranje comité voor de kerstboom. Is er ook budget 

voor de aankleding van de kerstboom? De LED lampjes van vorig jaar 
waren erg fel en ongezellig, zou fijn zijn als er nieuwe in de boom 
komen evenals wat versiering. De kinderen van de basisschool hebben 
vorig jaar erg hun best gedaan  maar de boom is erg groot en hing 
maar voor 1/3 vol. Het dameskoor komt het aansteken van de 
kerstboom opluisteren. Er is ook Glühwein voor de liefhebbers. 

 
- Bestemmingsplan voor het buitengebied staat voor volgend jaar op de 

agenda. 
 



- Nogmaals wordt aangeven om het digitale systeem van de gemeente te 
gebruiken wanneer er klachten zijn. Dit staat op de startpagina van de 
gemeentesite. Onderaan de pagina staat een bel met daaronder 
“melding doen”. Hier kan je alle gegevens invullen en de melding wordt 
geregistreerd. 
( https://www.wormerland.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mPag=245&
mVrg=252 )  

 
- Niet alle schouw-en maaiactiviteiten zijn even goed uitgevoerd. Vooral 

in het speeltuintje is het belangrijk dat het gras goed wordt gemaaid. 
Sommige sloten lagen ook nog vol. Dit beheer valt onder de gemeente 
en onder het HHNK. Zij besteden het uit. Er moet betere controle 
worden uitgevoerd. 
De nieuwe medewerkers van groenbeheer wordt de volgende 
vergadering uitgenodigd. 

 
- Komen de notulen van de vergadering op de gemeente site? 

 
- De volgende vergadering is 1e kwartaal van 2023. Datum wordt gemeld 

in WWJ en op FB 

https://www.wormerland.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mPag=245&mVrg=252
https://www.wormerland.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mPag=245&mVrg=252

